
 

 

 
Zápis z jednání 

Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady Kraje Vysočina č. 9/2017 
konaného dne 15. 12. 2017 

 
Přítomni: 

1. Petr Krčál (předseda) 

 

8. Zdeňka Marková 

2. Marie Bohuslavová 9. Jan Tourek (místopředseda) 

3. Petr Běhunek 10. Pavla Krejzlová 

4. Petr Kotting 11. Drahoslav Oulehla 

5. Bohuslav Kocián 12. Milan Mokrý 

6. Vítězslav Schrek 13. Jiří Bína (tajemník) 

7. Jiří Hormandl  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Pavla Kučerová 3. Kamil Vejvoda 

2. Miloš Hrůza  

 
Hosté: 

1. Pavel Franěk (náměstek hejtmana)  

 
Program: 

1. Zahájení, schválení programu, schválení zápisu, kontrola úkolů 

2. Návrh plánu činnosti sociální komise na rok 2018 

3. Diskuze, různé 

4. Závěr 

 
1. Zahájení, schválení programu, schválení zápisu, kontrola úkolů 
Petr Krčál, předseda Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady Kraje Vysočina, 
přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise 
usnášeníschopná. Přednesl návrh programu, který byl přítomnými členy schválen. K zápisu 
z minulého jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Petr Krčál přivítal Pavla Fraňka, náměstka hejtmana pro oblast sociálních věcí a nestátních 
neziskových organizací. 
 
Petr Krčál v úvodu zhodnotil činnost sociální komise v roce 2017 a poděkoval členům komise za 
spolupráci. K poděkování členům sociální komise se připojil náměstek hejtmana Pavel Franěk. 
 
Jiří Bína provedl rekapitulaci stavu řešení úkolů z minulého jednání komise. Na základě úkolu 
z minulého jednání byl kontaktován MUDr. Ladislav Kabelka, Ph.D, který přislíbil účast na 
zasedání komise v lednu 2018. 
 
 
2. Návrh plánu činnosti sociální komise na rok 2018 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál, který byl na jednání poskytnut 
přítomným členům komise v tištěné podobě. 
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Jiří Bína uvedl, že odbor sociálních věcí zpracoval návrh plánu činnosti komise sociální a pro 
oblast protidrogové politiky pro rok 2018. V  roce 2017 se uskutečnilo společné zasedání se 
zdravotní komisí s cílem zabývat se tématy, která se prolínají do obou odvětví. Pokud z některé 
z komisí vzejde potřeba společného zasedání je možno jej v roce 2018 znovu uspořádat. Stejně 
jako v letošním roce by i v roce 2018 byla některá ze zasedání naplánována jako výjezdní 
k seznámení s konkrétními provozy poskytovatelů sociálních služeb. V průběhu roku je možnost 
v případě potřeby plán činnosti aktualizovat, případně vnášet nová aktuální témata na jednání 
komise. 
 
Petr Krčál vznesl podnět (na základě reportáže o problematice kontaminované půdy po bývalé 
varně v Křižanově) uskutečnit z titulu komise sociální a pro oblast protidrogové politiky, výjezdní 
zasedání do městyse Křižanov. Se zástupci městyse Křižanov by bylo diskutováno o tom, jaká 
je zde zátěž a jak pomoci. 
 
Jiří Bína uvedl, že ve vztahu k nastalé situaci v Křižanově probíhala komunikace po linii 
krizového řízení a životního prostředí (mimo odbor sociálních věcí). Na příští jednání by bylo 
vhodné získat potřebné informace, na jejichž základě by bylo rozhodnuto o případném 
výjezdním zasedání. 
 
Úkol: Na příští jednání sociální komise připravit materiály ohledně problematiky v Křižanově 
v důsledku bývalé varny pervitinu (co se zde přesně stalo, jak do toho vstoupil kraj a jednotlivé 
organizace). 
Odpovědnost: Jiří Bína 
Termín: 19. 1. 2018 
 
K návrhu plánu činnosti již nebyla vznesena žádná další připomínka ani návrh na doplnění. 
V připravené podobě bude plán činnosti komise na rok 2018 předložen radě kraje ke schválení. 
 
Usnesení 035/09/2017/Kspp  
Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje schválit Plán činnosti Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady Kraje 
Vysočina na rok 2018. 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
3. Diskuze, různé 
Na základě dotazu Vítězslava Schreka, informoval Jiří Bína o dofinancování neziskových 
organizací poskytujících sociální služby z důvodů navyšování mezd zaměstnanců v sociálních 
službách (dle nařízení vlády). 
 
Jiří Bína uvedl, že v březnu 2018 budou známa relevantní data z reportingu ohledně navýšení 
mezd u neziskových organizací poskytujících sociální služby v Kraji Vysočina a jeho finančního 
krytí. 
 
Úkol: Informace ohledně příspěvku pro neziskové organizace poskytující sociální služby v Kraji 
Vysočina (data z reportingu). 
Odpovědnost: Jiří Bína 
Termín: březen 2018 
 
 
Termín příštího zasedání komise byl stanoven na pátek 19. ledna 2018, od 9.00 hodin.  
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4. Závěr 
Předseda poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání. 
 
 
Mgr. et Bc. Petr Krčál 
předseda Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady Kraje Vysočina 
 
 
Mgr. Jiří Bína 
tajemník Komise sociální a pro oblast protidrogové politiky Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala a zapsala Lenka Matysová dne 20. 12. 2017. 


